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BR-01.0012.1.2.9.2015 

 

Protokół nr 10/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 11 maja 2015 roku 

w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Adam Migdał - Wiceprzewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności.  

Wiceprzewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 

podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” – jednogłośnie - przyjęła porządek posiedzenia 

w brzmieniu: 

1. Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Oświadczenia, komunikaty. 

 

Ad. 1. 

Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

 

Adam Migdał - Wiceprzewodniczący Komisji przedstawiał kolejno skargi i pisma, które 

wpłynęły do Komisji: 

1) odpowiedź Prezydenta Miasta w sprawie skargi Radnej Dzielnicy XIII Podgórze na 

Prezydenta Miasta Krakowa (znak sprawy: BR-01.1510.5.2015) dotyczącej 

niezrealizowania przez Prezydenta Miasta ustaleń porozumienia z dnia 26 marca 2013 

roku związanego z realizacją inwestycji ”Rozbudowa linii tramwajowej KST etap II B 

wraz z układem drogowym (ul. Lipska – ul. Wielicka) w Krakowie”. Prezydent 

poinformował, że ze względu na rozbieżne stanowiska wykonawcy i zamawiającego 

odnoszące się do zakresu robót torowych, aktualnie trwa postępowanie wyjaśniające 

dotyczące zakresu rzeczowego przebudowy torowiska tramwajowego na ul. Wielickiej 

w zakresie warunków określonych w zawartej pomiędzy stronami umowie.  

Wiceprzewodniczący zaproponował, aby zwrócić się z prośbą o poinformowanie Komisji 

Rewizyjnej o wynikach postępowania wyjaśniającego.  

Propozycja została przyjęta przez aklamację. 

2) odpowiedź Prezydenta Miasta w sprawie skargi na Radę Dzielnicy V Krowodrza (znak 

sprawy: BR-01.1510.6.2015). Wiceprzewodniczący przypomniał, że Komisja już zajęła 

stanowisko, a Rada Miasta przyjęła uchwałę w tej sprawie.  

3) pismo Radnego Dzielnicy X Swoszowice kierowane do Dyrektora Kancelarii Rady 

Miasta i Dzielnic Krakowa, przekazane do wiadomości Komisji Rewizyjnej.  

4) adresowane do Prezydenta Miasta pismo Prezesa Stowarzyszenia „Bóg –Honor –

Ojczyzna” dotyczące polityki mieszkaniowej Miasta Krakowa. 

5) przekazaną przez Prezydenta Miasta Krakowa skargę Radnej Dzielnicy V Krowodrza na 

Zarząd Dzielnicy V Krowodrza (znak sprawy: BR-01.1510.10.2015). Ponieważ skarga ta 

wpłynęła w ostatnim czasie, Wiceprzewodniczący zaproponował, aby zająć się tą sprawą 

na kolejnym posiedzeniu i poprosił o szczegółowe zapoznanie się z treścią pisma. 

6) przekazaną przez Prezydenta Miasta Krakowa skargę (znak sprawy: 

 BR-01.1510.7.2015) na przedstawicieli Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

w związku z inwestycją przy ul. Jesionowej. Sprawa była już sygnalizowana na 

poprzednim posiedzeniu.  
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Wiceprzewodniczący Komisji zaproponował, aby na kolejne posiedzenie zaprosić 

skarżącą oraz Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy VII. Propozycja została 

przyjęta przez aklamację.  

7) skargę na działalność Grodzkiego Urzędu Pracy (znak sprawy: 

BR-01.1510.8.2015).  

Wiceprzewodniczący Komisji zaproponował, aby wystąpić do Dyrektora Grodzkiego 

Urzędu Pracy o zajęcie stanowiska w tej sprawie. Propozycja została przyjęta przez 

aklamację. 

8) skargę na Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Wyspiańskiego 

w Krakowie (znak sprawy: BR-01.1510.9.2015).  

Wiceprzewodniczący Komisji zaproponował, aby przekazać skargę do rozpatrzenia 

Prezydentowi Miasta Krakowa oraz do wiadomości Komisji Edukacji Rady Miasta 

Krakowa. Propozycja została przyjęta przez aklamację. 

9) skargę mieszkańca na pracowników Wydziału Spraw Administracyjnych (znak sprawy: 

BR-01.1511.2.1.2015).  

Wiceprzewodniczący Komisji zaproponował, aby w związku z tym, że jest to skarga na 

pracowników podległych Prezydentowi, przekazać ją do rozpatrzenia Prezydentowi 

Miasta Krakowa. Propozycja została przyjęta przez aklamację. 

10) ponowną skargę mieszkańca na działania Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie 

nadzoru nad stowarzyszeniem pn. Polski Związek Kawalerów Orderu Świętego 

Stanisława.  

Wiceprzewodniczący proponował, aby na jedno z kolejnych posiedzeń Komisji zaprosić 

skarżącego i przedstawiciela Prezydenta Miasta w celu udzielenia wyjaśnień w tej 

sprawie. 

Członkowie Komisji poprosili o wcześniejsze rozważenie czy skarga wnosi coś nowego 

w stosunku do skargi w tej sprawie, która została uznana za niezasadną przez Radę 

Miasta Krakowa w poprzedniej kadencji.  

11) pismo Przewodniczącego Rady Dzielnicy XVI „Bieńczyce” odpowiadające na prośbę 

Komisji Rewizyjnej o opinię Rady Dzielnicy XVI w sprawie skargi na działania 

Prezydenta Miasta Krakowa oraz przedstawicieli UMK Wydziału Mieszkalnictwa (znak 

sprawy: BR-01.1510.4.2015).  

Wiceprzewodniczący zaproponował, aby na kolejnym posiedzeniu jeszcze raz 

przeanalizować skargę i podjąć decyzję w tej sprawie. Propozycja została przyjęta przez 

aklamację. 

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji przypomniał o powołanych zespołach roboczych dla 

przygotowania opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Miasta Krakowa za rok 2014.  

 

Ad. 3. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.30 zamknął 

posiedzenie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji 

 

 

        Adam Migdał 

   Protokołowała: 

Jadwiga Jaskiernia  


